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Årsberetning 2024 
for 

Sør-Rogaland krets av Den Norske 
Advokatforening  

og  
Stavanger Sagførerforening 

 

1 Kretsstyrets sammensetning 
Styret i Sør-Rogaland krets har i 2024 bestått av: 
 
Leder:     Ørjan Eskeland     ut 2025 
Nestleder:    Ida Gjerseth      ut 2025 
Styremedlem:    Malén Stølen     ut 2025  

Brage Nordgård    ut 2025 
Mira Tengesdal Torstenbø   ut 2025 
Susanne Bø     ut 2024 gjenvalg 
Andreas Christer Carlbom   ut 2025  
Dagny Reilstad     ut 2025 
 

 
Revisor, Sagførerforeningen:  Flemming Karlsen    ut 2025  
 
Observatør fra YA:   Vetle André Mitchell Jensen   ut 2025 
 
Valgkomité:   Stian Bråstein (leder)    ut 2025  
    Ann-Mari Risvoll Winterhus-Fjeld  ut 2025 
 
1.1 Valg til kretsens styre: 
 
Susanne Bø sitt verv går ut nå.  
 
1.2 Valg til Representantskapet: 
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Pr i dag er kretsens medlemmer i Representantskapet Ørjan Eskeland, Ida Gjerseth og Brage 
Nordgård. Det skal ikke velges nye medlemmer til Representantskapet i år, men nytt styremedlem 
skal velges inn som vararepresentant. 
 
1.3 Kontingent 2025: 
 
Den lokale kontingenten er kr 1.000,- ( kr 650,- til Advokatforeningen, og kr 350,- til Stavanger 
Sagførerforening ). Kretsstyret mener at kontingenten bør økes med kr 100,- ( kr 50,- til 
Advokatforeningen og kr 50,- til Stavanger Sagførerforening ). Forslaget til økningen i kontingent 
skyldes økte utgifter til kurs, arrangementer m m. 

2 Årsmøte 2024 
Felles årsmøte for Sør-Rogaland krets av den Norske Advokatforening og Stavanger 
Sagførerforening ble holdt 15. februar 2024 kl. 17.00 på Hotel Victoria. Årsmøtet ble avsluttet med 
foredrag om kunstig intelligens i advokatbransjen v/ advokat Stian Oddbjørnsen i CMS Kluge. Under 
foredraget fikk vi høre om prinsipielle betenkeligheter ved å bruke KI til å utføre juridisk metode, og 
hvilke «forsvarlige mulighetsrom» vi har for å levere bedre juridiske tjenester ved riktig bruk av et 
nytt kraftfullt verktøy.  
 
Kvelden ble på tradisjonelt vis avsluttet med middag. Det var 59 deltakere på årsmøtet. 

3 Årsregnskap 
Regnskap for kretsen og for Stavanger Sagførerforening følger vedlagt årsberetningen.  

4 Kretsens medlemmer 
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5 Kretsstyrets arbeid 

5.1 Styremøter 

Kretsen har hatt 9 styremøter i 2024. Styret har også vært styre for Stavanger Sagførerforening. 
 
Foruten «vanlig» styrearbeid som planlegging av kurs og sosiale arrangementer m m, har styret 
også hatt den såkalte «Sandnessaken» på agenda til de fleste styremøtene. Styret har også hatt 
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kontakt med enkelte av advokatene som er berørt, og med Advokatforeningen sentralt mtp hvilke 
tilbud foreningen kan gi – og bør kunne gi – sine medlemmer som befinner seg i slike situasjoner.  
 

5.2 Kretsens engasjement i samfunnsdebatten 

5.2.1 Aksjon for bærekraftig rettshjelp 
 
Kretsen har deltatt aktivt i aksjonen. I vår krets ble de såkalte «skyggeadvokatene» tatt ut i streik. 
 
Aksjonen bar frukter, i den forstand at rettshjelpssatsen økte med kr 50,-, sammen med lovnad om 
nye kr 50,- fra 01.01.2025. Aksjonen er pr i dag avsluttet, men arbeidet med å øke rettshjelpssatsen 
til et bærekraftig nivå, fortsetter. Salærrådets anbefaling for rettshjelpssats i 2025, er en sats på kr 
1.508,-. 
 

5.3 Kursvirksomhet 

Det har i løpet av 2024 blitt avholdt 4 kurs / foredrag i regi av kretsen. I tillegg har medlemmene 
hatt mulighet til å delta på det såkalte Aktørseminaret. Totalt har det vært mulig å skaffe seg 19 
etterutdanningstimer for kretsens medlemmer. I tillegg har det blitt avholdt kurs i regi av Yngre 
Advokater, ref. punkt 10 under. 
 
Kretsen har arrangert følgende kurs:  
 

• «Årsmøte: «Kunstig intelligens i advokatbransjen» v/ advokat Stian Oddbjørnsen i CMS  
Kluge, 1 time 
 

• Vårseminar, Sola Strandhotell; Medietrening for advokater v/ Margrethe Vika ( Elleve ), 
Nedbemanning i konsern og varsling i arbeidslivet v/ Mari Verling ( Kvale ), Beslutningsteori 
og prosessrisikoanalyse v/ Christian Hauge og Hans Augun Parmann fra Wiersholm, Juristen 
i styret v/ adv Geir Steinberg, Formuesplanlegging for ektefeller v/ adv Anne-Sofie 
Rolfsjord, DNA som bevis i straffesaker v / adv Stian Bråstein og adv Stian Kristensen. 10 
timer, 33 deltakere. 
 

• «Plunder og heft som grunnlag for tids -og vederlags justering» v/ Miriam Skag, fagansvarlig 
for obligasjonsrett v/ UIB. 1 time, 26 deltakere. 
 

• «Medlemsmøte: «Kommisjonen for gjenopptakelse av straffesaker» v/ Kamilla Silseth, leder 
for Kommisjonen for gjenopptakelse av straffesaker. 1 time, 50 deltakere. 
 

• «Aktørseminar 2024  (i regi av Universitetet i Stavanger ); «KI og rettssikkerhet» v/ Nina 
Sunde, pob v/ Politihøyskolen, Gert Johan Kjelby professor v/ UIS, Kjetil Myhrvold, 
lagdommer Gulating lagmannsrett, August Geelmuyden, PhD, Jo Vederhus, EVRG AS, Cedrik 
Vonn Skåre, Thommesen adv firma, Trine Melsether, Thommesen adv firma, Ragna Aarli, 
professor UIB. 6 timer, 24 deltakere fra kretsen. 
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5.4 Dialogmøter / samarbeidsmøter med Sør-Rogaland tingrett og 
påtalemyndigheten 

Kretsstyret og Sør-Rogaland tingrett har etablert faste dialogmøter som finner sted en gang i året. 
Formålet med disse møtene er å gi partene anledning til å ta opp ulike problemstillinger som har 
betydning for rettens aktører, og samarbeide om å finne gode løsninger. Det kan dreie seg om 
problemstillinger knyttet til arbeidet som bistandsadvokat, forsvarer, eller forretningsadvokat. I 
disse møtene deltar sorenskriver og nestleder i domstolen, sammen med medlemmer av 
kretsstyret og/ eller øvrige medlemmer av Advokatforeningen. I tillegg til disse dialogmøtene, 
arrangeres samarbeidsmøter mellom Sør-Rogaland tingrett, kretsen og påtalemyndigheten en gang 
i året.  
 
Den 31.10.2024 ble det avholdt Dialogmøte mellom Sør-Rogaland tingrett og medlemmer fra 
kretsstyret. Til stede på møtet var Sør-Rogaland tingrett v/ Mariann Svensen og Ørjan Grønlid, Sør-
Rogaland krets i Advokatforeningen v/ Mira Tengesdal Torstenbø, Brage Nordgård og Ørjan 
Eskeland. 
 
Følgende tema ble tatt opp: 
 
• Ny nasjonal veileder i sivile saker 
• Utlysing av nye faste forsvarere/bistandsadvokater 
• Utlysing av bostyreroppdrag i døds- og fellesskiftebo  
• Utlysing av medhjelperoppdrag i tvangssaker  
• Om barnefagsakkyndige 
• Avregning av salær underveis i oppdraget i hhv straffesaker med oppnevning etter strprl §  
              100, 2. ledd, bistandsadvokatoppdrag etter strprl § 107a og i saker etter barneloven med fri  

sakførsel innvilget. 
 
Det ble avholdt samarbeidsmøte den 22.01.2024. Til stede var Sør-Vest pd v/Unni Malmin og Elin 
Klovning, Rogaland statsadvokatembete v/ Asbjørn Eritsland og Gunn Eina Efteland, Sør Rogaland 
krets v/ Ørjan Eskeland og Brage Nordgård, Sør Rogaland tingrett v/ Bjørn Ristesund, Tor 
Chr. Carlsen, Kjersti Veland og Ørjan Grønlid.  
 
Følgende tema ble tatt opp: 
 
• Berammingsordning med datoforslag fra påtale 
•            Fengslinger. Hvordan få til nødvendig saksforberedelse? 
•            Besøksforbud. Saksforberedelse før/ved oversendelse til retten. 
•            Begjæringer om fjernavhør. Hvordan kan vi forenkle saksbehandlingen av disse? 
•            Oppnevninger. Særlig om kravet til begrunnelse. 
•            Aktiv saksstyring. Får vi det til? Har vi tatt i bruk 
• Påtalemyndighetens klausuleringspraksis 
 
Referat fra møtet ble sendt ut til medlemmene i etterkant. 
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I tillegg ble det den 18.09.2024 avholdt dialogmøte mellom Advokatforeningen, Haugaland og 
Sunnhordland krets, v /styreleder Trond Jarle Bachmann og nestleder Gunnveig Breistein, Advokat 
Silje Christine Hellesen, Haugaland og Sunnhordland tingrett v/ sorenskriver Frank Schmidt, Sør-
Rogaland tingrett v/Ørjan Andre Grønlid, Sør Vest politidistrikt v/ Kristin Nord-Varhaug, Are 
Andersen Skjold Frykholm, Sondre Johannesen Hauge og Olav Veggeberg, Advokatforeningen, Sør-
Rogaland krets v / Ørjan Eskeland. 
 
Følgende tema ble tatt opp: 
 
•        «Lekkasje» av fast forsvarer - og fast bistandsadvokatoppdrag fra Haugesund til Stavanger  
          etter sammenslåing av politidistriktene. 
 
Referat fra møtet ble sendt ut til alle faste forsvarere og bistandsadvokater i kretsen. 
 
Vi oppfordrer medlemmene til å ta kontakt med kretsstyret om dere har saker dere ønsker at styret 
tar opp med tingretten. 

5.5 Medlemsmøter 

Kretsen inviterte til Medlemsmøte den 23.09.2024. Temaet var «Kommisjonen for gjenopptakelse 
av straffesaker» v/ Kamilla Silseth, leder for Kommisjonen for gjenopptakelse av straffesaker. Det 
møtte 50 medlemmer fra kretsen. 

5.6 Møte i representantskapet 

Møtet i representantskapet ble arrangert i Oslo den 29. og 30. mai 2024.  
 
På agendaen var blant annet leder Jon Wessel Aas’ redegjørelse, hovedstyrets beretning og 
foreningens regnskap. Utover dette var det faglig påfyll, hvor temaene var «Omvendt voldsalarm», 
med advokat Kristin Fagerheim Hammervik og advokat Marius Dietrichson, og «Uskyldspresumsjon 
– aktivt forsvar» med advokatene Stian Bråstein, Stian Kristensen og Unni Fries.  
 
Fra kretsstyret deltok Malen Stølen som vara for kretsleder Ørjan Eskeland, nestleder Ida Gjerseth 
og styremedlem Brage Nordgård. 

5.7 TV-aksjonen 

Kretsleder og nestleder deltok også i år i TV-aksjonens fylkesaksjonskomite. I tillegg deltok 
kretsleder og nestleder på årets ringedugnad til næringslivet i Stavanger konserthus 16. oktober 
2024, der det ble samlet inn i overkant av 6 millioner kroner. Innbyggere og næringslivet i Rogaland 
hadde stor givervilje, noe som resulterte i ny rekord med over 41,7 millioner kroner innsamlet 
totalt til TV-aksjonen fra vårt fylke.  
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Innsamlede midler fra TV-aksjonen 2024 gikk til bygging av familiehus ved universitetssykehusene i 
Tromsø, Trondheim, Bergen og Oslo, der barn med alvorlig sykdom og familiene deres kan bo 
sammen mens barnet får behandling. 

Styret i kretsen arrangerte også en intern konkurranse – «Hvem er sterkest med loven i hånd» - der 
medlemmer i kretsen ble oppfordret til å delta og gi bidrag til TV-aksjonen. Beste tid ble belønnet 
med vandrepokal på Sagførerforenings juletrefest – det er bare å legge seg i hardtrening til neste 
konkurranse! 

 

 
Haver gjennomførte for tredje år på rad «Haver-stafetten», som er en stafett til innsamling for TV-
aksjonen. Advokatforeningen oppfordret kretsens medlemmer til å løpe for en god sak. Det deltok 
bl.a. lag fra CMS Kluge, Selmer, Ryger, Haver, Juristforeningen ved UiS (studentforening) og de 
juridiske avdelingene i Stavanger kommune og Lyse. 
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Styret takker alle som bidro og deltok, og ikke minst Haver for et fantastisk arrangement i år igjen! 
Vi håper Haver i årene fremover fortsetter den tradisjonen de har skapt til innsats for TV-aksjonen, 
og at advokatene i kretsen stiller til start også neste år. 

5.8 Krafttak mot kreft – Kreftforeningens ringeaksjon 

Den 14. mars deltok kretsstyret ved nestleder Ida Gjerseth i den andre ringedugnaden 
Kreftforeningen har avholdt i Stavanger, under den årlige innsamlingsaksjonen Krafttak mot kreft. I 
tillegg deltok Siri Olstad og Inger Marie Sunde fra vår krets.  

Det ble samlet inn i overkant av kr 310 000, og pengene gikk til livsviktig forskning på kreft.  

5.9 Advokatmesterskapet 

Advokatmesterskapet ble utsatt da Østerhus Arena ikke hadde kapasitet før i slutten av november, 
og vi fryktet surt vær og dårlig oppmøte. Planen er at dette i stedet skal avholdes våren 2025. 

5.10 Årstalen 

Årstalen ble avholdt i Oslo den 14. november hvor kretsleder Ørjan Eskeland og nestleder Ida 
Gjerseth deltok. Leder Siri Teigum holdt talen «Felles verdier – fellesansvar. Om tillit og krav til 
advokatene». Talen kan leses i sin helhet på advokatforeningens nettsider. 

5.11 Kretsledermøte  

Kretsledermøte ble arrangert i Oslo den 15. november 2024.  
 
På programmet stod redegjørelse fra leder Siri Teigum om foreningens virksomhet siden forrige 
kretsledermøte, oppsummering av streikeaksjonen, Samarbeid mellom kretsene og domstolene, Ny 
veiledning for behandling av sivile saker, Tilsyn med advokatfirmaene, Advokatforeningens 
oppfølging av Den sorte svane og Sandnes-saken og Advokatlovens ikrafttreden 1. januar 2025. 
 
Fra kretsstyret deltok kretsleder Ørjan Eskeland. 
 

6 Faggrupper 
 
Kretsen har følgende faggrupper;  
 
• Forsvarergruppen – ledes av Ørjan Eskeland 
• Bistandsadvokatgruppen– ledes av Brage Nordgård 
• Familierettsgruppen– ledes av Anette Tendenes  
•            Arbeidsrettsgruppen – ledes av Kari Eline Bjørndal Kloster 
 
Arbeidsrettsgruppen hadde ingen møter i 2024, men avholdt møte den 16.01.2025. Temaet var om 
regulering av overtid for deltidsansatte i norsk rett utgjør diskriminering av deltidsansatte i strid 
med EU-retten. Det var 20 deltakere og et engasjert publikum! 
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Familierettsgruppen har hatt to møter i 2024. På det ene møtet holdt Sigurd Spjelkavik og leder av 
familievernet et foredrag, der begg deltok i debatt etterpå. Det andre møtet hadde som tema 
«foreldre-fremmedgjøring». Henning Mohaupt fra ATV hadde foredrag, og var med i debatt 
etterpå. 
 
Forsvarergruppen og bistandsadvokatgruppen har ikke hatt møter i 2024. 
 
I utgangspunktet vil alle kretsens medlemmer få invitasjon til å delta møter og samlinger med alle 
faggruppene som kretsstyret har etablert – vi forsøker å sende invitasjon ut til alle kretsens 
medlemmer via Advokatforeningen sentralt.  
 
Vi oppfordrer medlemmene til å ta kontakt med leder av de respektive gruppene med innspill til 
aktuelle tema og problemstillinger til samlinger/ foredrag.  

7 Advokatvakt 
Advokatvakten er et gratis rettshjelpstilbud hvor kretsens medlemmer stiller opp frivillig og tilbyr 
publikum inntil en halvtime gratis juridisk rådgivning en gang i uken. Tiltaket gjennomføres i regi av 
kretsstyret i samarbeid med Sølvberget, som stiller lokaler til disposisjon. Markedsføring skjer både 
på Sølvberget sine hjemmesider, samt på hjemmesidene til Advokatforeningen.no. 
 
Advokatvakten er et svært populært tilbud, og saksfeltene er varierte. Vi overlater til hver enkelt 
advokat å selv vurdere om de har kompetanse til å svare på de spørsmål brukerne kommer med, 
eller om de vil henvise videre til andre advokater. 
 
Det har de siste årene, dessverre, vært en jevn nedgang i antall advokater som har meldt seg som 
frivillige. Til vaktene for høsten 2023 var det f.eks. ti påmeldte, mens det til vaktene for høsten 
2024 kun var åtte påmeldte. Når vi er færre frivillige, innebærer det for det første at den enkelte 
må stille opp på to vakter hver. For det andre, kan det være mer utfordrende å bytte vakt med så få 
advokater på listen. Vi vil i løpet av 2025 vurdere om det er behov for en endring av ordningen; 
enten ved at vi tilbyr advokatvakt sjeldnere, eller ved at vi kutter ut ordningen.  
 
En advokatvaktordning er et viktig samfunnsbidrag fra medlemmene i foreningen. Vi ønsker å 
fortsette ordningen med ukentlige vakter, men det kan være vanskelig videreføre denne dersom 
færre enn ti advokater melder seg ved neste påmelding. Det går derfor ut en klar oppfordring til 
alle advokater, som stiller sikkerhet i samsvar med domstolslovens regler, om å melde seg som 
advokatvakt. 

8 Sosiale arrangement i regi av Sagførerforeningen 
Sagførerforeningen arrangerte i løpet av 2024 to tradisjonsrike og sagnomsuste arrangementer, 
nemlig båttur og juletrefest. 
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Båtturen; 
 
Båtturen fant sted den 13. juni 2024. Denne gangen gikk styret for en litt annen løsning enn 
tidligere år; turen gikk med Rygerkongen til Helleren i Lysefjorden. Tilbakemeldingene fra 
deltakerne har vært at dette var et veldig vellykket arrangement, og ny tur er allerede bestilt med 
Rygerkongen til den 12.06.2025. 
 
Alexander Steinsvåg og Håkon Eliassen stod for musikalsk innslag, og laget god stemning for 71 
deltakere. Festen fortsatte på Tom og Lello etter landgang i Stavanger.  
 

 
 
 
 
Juletrefesten; 
 
Årets juletrefest gikk av stabelen lørdag 7. desember 2024. Arrangementet ble avholdt på Victoria 
hotell, som serverte god mat i julepyntede lokaler. Det var 115 deltakere på festen. 
Tradisjonen tro ble det allsang, taler, juletregang og underholdning. 
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Kontrabandet, sammen med Rune Nilsson, og DJ Christer Løkken, bidro til å sette stemningen for 
festen. Årets konferansierer var Vetle André Mitchell Jensen og Ørjan Eskeland. 
 

 
 
 

9 Kretsens medlemmer i Advokatforeningens utvalg 

9.1 Advokatforeningens representantskap og hovedstyre 

 
 
Representantskapet      Ørjan Eskeland 
         Ida Gjerseth  
       Brage Nordgård 
 
Hovedstyret      Stian Bråstein 
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9.2 Lovutvalg 

 

10 Yngre advokater 

10.1 Styremøter 

YA har hatt 7 styremøter i 2024.  

10.2 Styresammensetning.  

Styret har bestått av: 
 
•             Vetle Jensen (Advokatfirmaet Sjødinmeling AS) 
•             Gaute Risholt (PWC)  
•             Lars Huseby (Advokatfirmaet Selmer AS)  
•             Sara Warda (Advokatfirmaet Selmer AS) 
•             Ingrid Folkvord (Advokatfirmaet TP)  
•             Susanne Bø (Haver Advokatfirma AS) 
 
Vetle Jensen har vært styrets leder i 2024. 
 
Vetle Jensen har fungert som YAs observatør i kretsstyret. 






